
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága nyílt 

ülésén. 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

A Bizottsági ülés ideje: 2024. október 28. napján 11:00 órakor 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Lukács Tamás bizottsági elnök 

Szőnyi István bizottsági tag 

Csernai Ferencné bizottsági tag 

Majoros László bizottsági tag 

Simonné Hauzer Mónika bizottsági tag 

 

A Bizottság részéről távol voltak: 

 Horváth Ádám bizottsági tag 

 Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

Nyiri Péter alpolgármester 

 

Jegyzőkönyvvezető: Györgyné Karászi Anikó 

 

Lukács Tamás bizottság elnöke: köszöntötte a megjelenteket az új választási ciklus első 

Pénzügyi Bizottsági ülésén, megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 5 

tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. 

 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirendi pontokkal kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: kérte, hogy a bizottság vegye fel az Egyebek napirendi pontot. 

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban további módosító javaslat nem hangzott el, 

Lukács Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a módosított napirend elfogadását. 

 

Az ülés napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 



S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal – 

egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirendi pontok:  

 

1. Előterjesztés az önkormányzati képviselők, bizottsági elnökök és bizottságok 

tagjainak tiszteletdíjáról szóló 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet 

módosítására 
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a Zempléni Jégsport Egyesület támogatására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

3. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

4. Egyebek 

 

 

1.Előterjesztés az önkormányzati képviselők, bizottsági elnökök és bizottságok tagjainak 

tiszteletdíjáról szóló 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a korábbi évek testületi ülésein való személyes megjelenésre 

tekintettel, azt a jogszabály-módosítást ismertette, miszerint az a bizottsági tag, aki három 

egymást követő ülésen nem jelenik meg, a tiszteletdíja 50%-ára válik jogosulttá. A bizottság 

tagjai a bizottság elnöke felé kell, hogy jelezzék az ülésekről való távolmaradásukat. 

Egészségügyi okok miatt orvosi igazolás elfogadható. 

Kérdés következett. 

 

Majoros László bizottsági tag: az SzMSz 1.§ 2. pontja szerint a bizottsági tagot 55.000 Ft 

összegű tiszteletdíj illeti meg, kérdése arra irányult, hogy ez bizottságonként értendő-e. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a díj a bizottsági tagságra vonatkozik független attól, hogy ki hány 

bizottságban vállal szerepet. 

Vélemény következett. 

Majoros László bizottsági tag: a vármegyei testületben egy hiányzás után nincs tiszteletdíj, 

ezért nagyon megengedő az előzőekben tárgyalt három hiányzás, illetve nincs külsős bizottsági 

tag, csak belsős, ezért pazarlás a 21 külsős bizottsági tag részére történő juttatás, mely 

képviselők mindegyike kormánypárti. 

Lukács Tamás bizottsági elnök: egyetért polgármester úr döntésével, miszerint a választási 

eredményeket vette figyelembe akkor, amikor a külsős bizottsági tagokat kiajánlotta. 

Majoros László bizottsági tag: cáfolta ezt a megállapítást a szavazásban résztvevők 

lélekszámára hivatkozva. 



dr. Terdik Sándor jegyző: a külsős bizottsági tagok is az elvégzett munkájukért kapják a 

díjazást. Külső rálátással, szakmai tudással rendelkező szakemberek segítik a bizottság 

munkáját a polgárok képviselete által.  

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy az önkormányzati képviselők, bizottsági elnökök és bizottságok tagjainak 

tiszteletdíjáról szóló 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét a 

rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

48/2024. (X.28.) határozata  

az önkormányzati képviselők, bizottsági elnökök és bizottságok tagjainak tiszteletdíjáról 

szóló 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy az önkormányzati képviselők, bizottsági elnökök és bizottságok 

tagjainak tiszteletdíjáról szóló 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

rendeletét a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

2. Előterjesztés a Zempléni Jégsport Egyesület támogatására 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a Zempléni Jégsport Egyesület anyagi támogatásért fordult az 

önkormányzat felé, utánpótlásnevelő sport- és versenytevékenységet végez, egyre több 

lehetőséget nyújt a jégsportot szerető diákok számára több korcsoportban, színvonalasan 

versenyző csapatokat menedzsel egész évben mindössze egy hónapos leállással. Az előző 

években nem fordult anyagi támogatásért az önkormányzathoz, a kötelező feladatok között 

szerepel a diáksport támogatása. 

Tekintettel arra, hogy további kiegészíteni való nem volt, valamint kérdés, vélemény nem 

hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a 

Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az elmúlt szezon elhúzódó 

költségeinek, illetve az idei szezon kiadásainak, valamint a társasági adó és osztalékadó 

pályázat önerejének biztosításához a Zempléni Jégsport Egyesület részére 13.000.000, -Ft 

összegű támogatást nyújtson. 

 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 



Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

49/2024. (X.28.) határozata  

a Zempléni Jégsport Egyesület támogatásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy az elmúlt szezon elhúzódó költségeinek, illetve az idei szezon 

kiadásainak, valamint a társasági adó és osztalékadó pályázat önerejének biztosításához a 

Zempléni Jégsport Egyesület részére 13.000.000,-Ft összegű támogatást nyújtson. 

 

3. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő támogatás 

biztosítására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: az előterjesztés már hatodik alkalommal kerül a Pénzügyi 

Bizottság,  illetve a Képviselő–testület elé. Minden alkalommal megszavazták a napirendi 

pontot a betegség kezelésének folyamatos támogatása érdekében, ezután is meg fog jelenni az 

előterjesztések között. Az önkormányzat pénzügyi lehetőségeinek figyelembevételével tudja 

támogatni a gyermek gyógyulását. Megkérdezte, hogy van-e valakinek a jelenlévők közül 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Kérdés nem hangzott el, vélemény következett. 

Majoros László bizottsági tag: egyetért a család anyagi támogatásával, de a Képviselő-

testületnek jelzéssel kellene élnie a megfelelő állami szerv felé, hogy a gyermek gyógyulása 

állami forrásból mielőbb biztosított legyen. 

Lukács Tamás bizottsági elnök: a város és az önkormányzat minden lehetőséget megragad a 

család támogatására, több szervezett rendezvény bevételével is támogatta a családot. 

Tekintettel arra, hogy egyéb vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, betegség kezelésének támogatásához 100.000.- Ft 

összegű, egyszeri vissza nem térítendő támogatást biztosítson. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

50/2024. (X.28.) határozata 

egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő támogatás biztosításáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, betegség kezelésének támogatásához 

100.000.- Ft összegű, egyszeri vissza nem térítendő támogatást biztosítson. 

 

 

 

 

 



5. Egyebek napirendi pont 

dr. Terdik Sándor jegyző: kiosztásra került a tájékoztató anyag, mely szerint a külsős 

bizottsági tagoknak regisztrációt kell végezni a NAV honlapján, melynek során KAÜ felvételi 

lapot kell kitölteni, hogy bizottsági tagsági jogukat gyakorolhassák. A honlapunkon új 

rendszerben kerülnek a zárt testületi anyagok kezelésre, melyek jelszóval védettek. Minden 

külsős bizottsági tag csak a rá vonatkozó anyagokba nyer betekintést.  

Lukács Tamás bizottsági elnök: jegyzőkönyv-hitelesítő személy megválasztására van 

szükség, mely pozícióra Lukács Tamás bizottsági elnök Szőnyi István bizottsági tagot javasolta. 

Kérte a jelenlévő bizottsági tagokat, hogy szavazzanak erre vonatkozóan.  

 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen szavazattal –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

51/2024. (X.28.) határozata 

jegyzőkönyv-hitelesítő megválasztásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága döntött arról, 

hogy a Pénzügyi Bizottság jegyzőkönyveinek jegyzőkönyv-hitelesítőjeként Szőnyi István 

bizottsági tagot megválasztja. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, felvetés nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

megköszönte a részvételt és a nyílt ülést 11 óra 25 perckor bezárta. 

 

K.m.f. 

 

 

Szőnyi István sk.          Lukács Tamás sk. 

      Jegyzőkönyv-hitelesítő              Bizottsági elnök 

 


